
Protokoll 2021-05-24

Art: Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid: Måndagen den 24 maj 2021, kl 18:00

Plats: Klubbhuset

Närvarande: Tor Erlandsson, Håkan Larsson, Petter Isaksson, Marianne Sölvebrant, 
Conny Andersson, Johan Lidén, Nicklas Lindblad, Leo Mörtsell, Annelie 
Osterdahl

Frånvarande: Martin Mellqvist, Helena Stenow, Rickard Lundgren

Adjungerad: Björn Petersson

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning
Ordförande Tor Erlandsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Ett 
särskilt tack riktades till Magnus Lind för väl genomfört årsmöte. Dagordningen 
fastställdes.

§2 Justerare
Petter valdes till justerare.

§3 Föregående protokoll
Lades till handlingarna.

§4 Ärenden

a) Justering av uppdrag: Tor övertar rollen som styrelseansvarig för områdena el 
och vvs.

b) Fullmakt föreningsbidrag: Annelie Osterdahl och Anna Ramsten utsågs till 
föreningsadministratörer för föreningsbidrag (kommun/fritid).

c) Arbetskvällar: Arbetskvällar 1/6 och 2/6. Helena leder planeringen.

d) Asfaltering: Beslut togs att asfaltera om traversplanen i år. Håkan kollar vidare 
angående eventuell asfaltering av parkeringsytan vid klubbhuset. Annelie kollar upp 
möjligheten att få bidrag för asfaltering. 

e) Höjd avgift för arrende, Jönköpings Kommun: Petter, Conny, Nicklas och 
Annelie bildar en förhandlingsgrupp som jobbar vidare med arrendefrågan, Conny 
utsågs till sammankallande.



f) Vikarie för Björn under semestern: Conny och Björn tar fram förslag till nästa 
möte.

g) Vakttelefon: Hamnvärdarna behöver få tydligare instruktioner om att man måste 
ha med hamnvärds-mobilen under vaktpasset. Björn ansvarar för info.

h) Glassboxen: Glassboxen är mycket uppskattad och kommer även att förses med
enklare frysta maträtter.

i) Utökat arrende, deponin: Petter övertar ansvaret för att utreda möjligheterna till 
utökat arrendeområde.

j) Båtunionen: Annelie bjuder in Båtunionen och Svenska seglarförbundet till 
styrelsemöten i höst.

§5 Ekonomi
Ekonomin är god, bokföring sker löpande. Conny, Björn och Anders Nilsson 
samarbetar.

§6 Arbetsråd och sektioner 
Leo rapporterade att  det är full fart på seglarskolan, h-båt och jolle mm. Det är ett 
aktivt seglande i hamnen med ett flertal båttyper, många dagar i veckan.

§7 Inkomna skrivelser
Inga inkomna skrivelser.

§8 Övriga frågor
Johan verkställer ändringen av stadgarna som beslutades på årsmötet.

§9 Fastställande av nästkommande styrelsemöten
Datum: 16 juni, 6 sept, 11 okt. 
Tid: 18:00

§10  Avslutning
Tor tackade och förklarade mötet avslutat.

Tor Erlandsson Johan Lidén Petter Isaksson

Ordförande Sekreterare Justeringsperson


